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Každoročně se snažím formulovat své myšlenky pro novoroční slovo Lib-
čických novin. Není to snadné, protože to musí být text tematicky aktuál-
ní,  s výhledem do budoucnosti, rozsahem přiměřený, apolitický, obsahově  
s nadhledem starosty města a velkou dávkou lidského přístupu ke každému 
občanovi. 
Asi by bylo jednoduché a nikoho bych nepohoršil, kdybych prostě popřál 
hodně štěstí a zdraví. Ale některé fráze, ačkoli zdraví není nikdy dost, se po-
užívají tak často a formálně, že prošly jistou devalvací.
Všichni máme vyměřen jen určitý čas, ať už v životě, tak i v práci. Pokud 
chceme mít výsledky, je nutné pracovat efektivně,  vyjadřovat se racionálně  
a srozumitelně. To platí dvojnásob pro lidi, kteří se honosí titulem zastupitel, 
což jsou jak známo lidé, kteří dostali důvěru voličů. 
Abych se tedy vyjádřil srozumitelně, já osobně na poli komunální politiky 
si ukládám zvýšit frekvenci setkávání se s občany města a naslouchat jejich 
názorům a přáním. Ve vztahu k samosprávě a městskému úřadu se z pozice 
starosty zasadím o zlepšení fungování obou institucí. Na poli investičním 
prosadím navýšení objemu městských investic v souladu se strategickým plá-
nem města.
Vážení občané, přeji nám všem, aby Libčice nad Vltavou, 
město, které máme rádi,  zásluhou společné práce vzkvétalo.                

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta

Plesová sezóna 2020 v KDL
24. 1. 
20:00 Hasičský ples - SDH Libčice

22. 2. 
20:00 Sportovní karneval

23. 2. 
14:00 Dětský karneval

28. 3. 
20:00 Městský ples

18. 4. 
20:00 Hasičský ples - SDH Letky



        - 2 -

ZPRÁVY Z RADNICE 16. 11. - 15. 12. 2019 
Výběr nejdůležitějších bodů z jednání RM
• 22. 11. Rada města schválila a doporučila zastupitelstvu města 
schválit návrh rozpočtu města na rok 2020 jako vyrovnaný s cel-
kovými příjmy ve výši Kč 52 093 000 a celkovými výdaji ve výši  
Kč 52 093 000.
• 27. 11. Rada města v souvislosti s plněním úkolů, včetně příz-
nivých ekonomických ukazatelů, schválila návrh starosty vyplatit 
ředitelům MŠ, ZŠ a ZUŠ odměnu za II. pololetí 2019.
• 27. 11. Rada města souhlasila se zavedením služby Mobilní Roz-
hlas od firmy Neogenia s.r.o. při současném zachování drátového 
rozhlasu.
• 27. 11. Rada města odsouhlasila návrh předloženého statutu Lib- 
čických novin platného od 1. 1. 2020 a zřízení komise pro média 
s platností od 1. 1. 2020. Rada pověřila místostarostu návrhem na 
obsazení pozic v komisi pro média.
• 27. 11. Rada města na základě doporučení výběrové komise roz-
hodla o přidělení veřejné zakázky „organizační zajištění architek-
tonické soutěže Nové centrum Libčic“ společnosti MOBA office 
s.r.o. s nabídkovou cenou Kč 324 000.
• 4. 12. Rada města schválila opravené zadání územního plánu, 
které arch. Boček opravil na základě jednání zastupitelstva města 
č. 9 - 2019. Zároveň rada pověřila místostarostu předložit návrh 
zadání územního plánu Libčice nad Vltavou k projednání na další 
zastupitelstvo.
• 4. 12.Rada města schválila podobu vyhlášky o místních poplat-
cích a doporučila zastupitelstvu města její schválení.
• 4. 12. Rada města stanovila doby a místa pro uzavírání manžel-
ství v roce 2020.
• 4. 12. Na návrh místostarosty rada města odsouhlasila vyplatit 
jednorázovou sociální výpomoc rodinám pečujícím o postižené 
členy domácnosti.

Výběr nejdůležitějších bodů z jednání ZM
• 11. 12. Zastupitelstvo města odsouhlasilo doplněné zadání 
územního plánu Libčice nad Vltavou.
• 11. 12. Zastupitelstvo města schválilo návrh rozpočtu města na 
rok 2020 jako vyrovnaný s celkovými příjmy ve výši Kč 52 093 000 
a celkovými výdaji ve výši Kč 52 093 000. V rámci rozpočtu byly 
řešeny provozní položky. Investiční část rozpočtu bude projednána 
na prvním zastupitelstvu v roce 2020.
• 11. 12. Zastupitelstvo města odsouhlasilo termíny jednání za-
stupitelstva města v roce 2020: 12. 2., 15. 4., 17. 6., 16. 9. a 16. 
12., vždy od 18:00. Starosta města může provést změny termínu 
jednání ZM v případě nečekaných událostí. Změna termínu bude 
vyhlášena s dostatečným časovým předstihem.
• 11. 12. Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o činnosti výboru 
kontrolního, finančního a rozvoje města.

MĚSTSKÉ DOTACE
Rada města vyhlašuje veřejnou soutěž

na podporu občansky prospěšné činnosti,
projektů, aktivit občanů a zájmových organizací 

v roce 2020.

TERMÍN ODEVZDÁNÍ  ŽÁDOSTÍ  
31. 1. 2020.

Dotace budou udělovány jednou ročně.
Pravidla pro podání žádostí, včetně formuláře

najdete na webu města 
v sekci město/dotační komise. 

Braunová, P.: Ema a kouzelná kniha, PIKOLA 2018
Dahl, R.: AVLEŹ KÍFLA, PIKOLA 2019
Epstein, M.: Srabáček…průvodce začínajícího hrdiny, 
                           PIKOLA 2018 
Krolupperová, D.: Sněhová víla, Portál 2018
Pavlásek, L.: Ve tmě jako v ranci jdou tři počuránci, vydalo 
   nakladatelství Lukáš Pavlásek-Vládce všech galaxií 2016
Stančík, P.: Fíla, Žofie a smaragdová deska, MF 2018
Šlik, H. P.: Tajemství jeskyně pokladů a Ve staré cihelně se svíti, 
                       Albatros  
Velíšek, M.: Můj stát. Putování za prezidenty, PIKOLA 2019 
Wernisch, I.: He, he, Meander 2019

 Do nového roku 2020 vám přejeme hodně zdraví                
Šárka Sekerová

Městský úřad Libčice nad Vltavou 
hledá

PRACOVNÍKA 

do čety na úklid a údržbu města.

Bližší informace u tajemníka MěÚ:
Ing. Roman Dědič

tlf.: 233 101 653

E-mail: tajemnik@libcice.cz
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ZVÝŠENÍ POPLATKU 
ZA SVOZ ODPADU 
Zvyšování poplatků není nikdy populární krok. Náklady 
na odpady však v posledních letech stále rostou a příspě-
vek občanů netvoří ani polovinu nákladů, které jsou vydá-
vány na jeho svoz a likvidaci. Je také nutné připomenout, 
že byly v posledních letech do systému sběru odpadu in-
vestovány nemalé finanční prostředky.
Základní sazba výše poplatků za svoz odpadů byla stano-
vena v roce 2007 a od roku 2008 je fixní. V roce 2017 došlo 
k úpravě ve smyslu odpuštění platby poplatků občanům 
starších 70 let a dětem do 6 let a sleva ve výši 50 % pro děti 
do 15 let věku. 
V posledních letech dochází k neustálému nárůstu nákla-
dů na svoz a likvidaci komunálního odpadu, a to z důvodu 
navyšování poplatku za skládkování odpadu a snižování 
hodnoty vytříděného odpadu. Minimálně od roku 2014 
netvoří přímé příjmy (platby občanů a příjem od společ-
nosti EKO-KOM za vytříděný odpad) ani polovinu výda-
jů na odpadové hospodářství. 
Ve srovnání s okolními obcemi, kde se poplatek za odpa-
dy pohybuje mezi 600 až 1000 Kč za občana, byl dopo-
sud poplatek v našem městě držen na nízké úrovni, a to  
i přesto, že město do odpadového hospodářství investova-
lo několikamilionové částky tak, aby se zlepšila možnost 
separace odpadu (velkoobjemové polopodzemní kontej-
nery, nádoby na sběr stolních olejů, textilu, plechovek od 
nápojů, baterií atd.). 
Protože je v blízké budoucnosti očekáván další tlak na 
růst nákladů, rozhodlo se vedení města zvýšit základ-
ní sazbu poplatků za svoz a likvidaci odpadů z Kč 500/
osobu/rok na Kč 700/osobu/rok spolu se zachováním 
slev dle současně platné vyhlášky. 
Věřím, že obyvatelé toto rozhodnutí vedení města pocho-
pí, i když pro ně není jistě příjemné. Na druhou stranu se 
město bude snažit co nejlépe kontrolovat náklady a dále 
zlepšovat systém sběru odpadů s důrazem na navýšení po-
dílu separovaného odpadu. To bude nezbytné i s ohledem 
na zpřísňující se legislativu v této oblasti.
Nejen odpady
Navýšení poplatků za svoz odpadu je součástí nové vyhláš-
ky, která zahrnuje i poplatek za psa a poplatek za užívání 
veřejného prostranství. 
Výše poplatku za psa zůstává zachována na současné úrov-
ni, tedy 400 Kč, u držitele nad 65 let je poplatek 200 Kč. 
Poplatek za užívání veřejného prostranství související 
např. s výstavbou nebo rekonstrukcí nemovitostí občanů 
se zvyšuje z 3 na Kč 5/m2/den. 

 Ing. Roman Dědič, tajemník

08. 1.  Přivítáme  nový rok
15. 1.  Ruční práce
22. 1.  Program dle dohody
29. 1.  Zájmová činnost

KLUB SENIORŮ NA CESTÁCH v r. 2019
Díky finančnímu příspěvku, který jsme od města obdr-
želi,  jsem mohla uspořádat šest výletů.
Příspěvek byl přidán na autobusovou dopravu. Navští-
vili jsme hrady a zámky v různých krajích Čech i Mora-
vy.
Na Moravu jsme si zajeli navštívit památný Slavkov a 
zámek Bučovice. Navštívili jsme Jizerské hory se svojí 
dominantou Ještědem. Část členů se zúčastnila vlasti-
vědné vycházky v Praze po zajímavých místech v okolí 
Tyršova domu.
Během roku jsme se dvakrát sešli v restauraci Libčická 
plovárna. Listopadová sešlost  byla spojená s hudbou.
Ráda bych jménem svým i jménem všech členů Klubu 
seniorů popřála panu starostovi, radě města i všem pra-
covníkům městského úřadu hodně zdraví, spokojenosti 
a pracovních úspěchů v r. 2020.

Jana Janovská
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Tu a tam v Libčicích nad Vltavou zazní tvrzení, že dělat 
chodníky a silnice není žádnou naší zásluhou, ale povin-
ností. Tento výrok se sice tváří jako pravda, ale pravdivý je 
jen do určité míry. Na prosazení investic v Libčicích jsme 
nuceni každoročně vyvinout enormní úsilí, aby vzhledem 
k obstrukční politice organizace LOS něco ve městě vůbec 
vzniklo. S přihlédnutím k různým článkům v Libčických 
novinách a polemikám jinde, jsme se rozhodli shrnout 
všechny akce města za uplynulý rok. 

Značnou pozornost věnujeme výstavbě nového s cílem ne-
opomíjet údržbu stávajícího. Proto město, stejně jako každý 
rok, použilo nemalé finanční prostředky do různých investic 
a oprav svého majetku s cílem udržet stávající majetek v ná-
ležitém stavu pro jeho bezproblémové užívání. Kromě toho 
jsme se v roce 2019 v souladu s doporučením strategického 
plánu soustředili na projekční činnost a získávání názorů pro-
jektantů na nové věci pomocí technických studií.

 Hlavní studie se týkaly: 
• úpravy přední zahrady v ZUŠ
• možnosti napojení lokality Hašlerova na inženýrské sítě – 

vodovod, splašková kanalizace a plynovod 
• napojení ulice Pod Hrádkem na splaškovou kanalizaci po-

mocí tlakové kanalizace
• přestavba souvisejícího druhého školního objektu č.p. 54  

z bytů na prostory pro družiny
• rozšíření ulice Chýnovská o parkovací místa, včetně od-

vodnění proti mateřské škole

Hlavní projekty: 
• úpravy v přední zahradě ZUŠ, včetně nové zeleně
• rozšíření ulice Chýnovská o parkovací místa a oprava deš-

ťové kanalizace
• tlaková kanalizace Pod Hrádkem
• polozapuštěné kontejnery v ulici K Přívozu
• opravy komunikací v ulicích Pod Hájem II
• opravy komunikací Pod Hrádkem
• opravy komunikací Pod Viničkou
• oprava plochy před domem č. p. 705

Realizováno:
• v ulici Libušina na pozemcích bývalých Uhelných skladů je 

postaveno nové parkoviště pro osobní automobily
• nový chodník okolo křižovatky Vltavská
• oprava části hlavní stoky splaškové kanalizace před domem 

Kolonie 411, včetně nových přípojek do domu
• v budově základní školy opravy dvou podlah ve třídách
• v ZUŠ oprava předního plotu zahrady s výměnou vchodo-

vých vrat a pokračování v opravě zadního plotu zahrady  
v oblasti nouzového schodiště

• dokončení obchvatu KDL ve věci napaječe Libčické plo-
várny

• oprava a nátěr fasády na budově pošty Letecká 91
• oprava a nátěr fasády na části objektu vlastněném městem 

Pod Saharou 795/ 715

• oprava střechy na objektu garáží pracovní čety MěÚ
• pokračování v osazení hlavních uličních os LED světly – II. 

etapa Letecká a Turská
• pokračování v systematickém doplňování a údržbě herních 

prvků na dětských hřištích ve městě 
•  údržba bytového fondu v majetku města, včetně revizí 

technické infrastruktury

Naše práce nebyla jen v investicích. Město Libčice nad Vlta-
vou bylo již podruhé oceněno finančním certifikátem CRIF za 
vynikající hospodaření. Kumulovaná hodnota finančního pře-
bytku hospodaření po všech investicích činí Kč 30 000 000. 
Kromě práce úřadu v oblasti státní správy a samosprávy, 
a to jak na poli samostatné i přenesené působnosti, jsme 
se soustředili na financování činnosti spolků a církví v na-
šem městě. Tato částka je neuvěřitelná a má hodnotu Kč 
2 000 000. Podpořili jsme významně fungování spolkové  
a sportovní činnosti ve městě od masopustu až po advent. 
Hasiče do toho nezahrnujeme, ti jsou financování z jiných 
zdrojů. 
Byl dokončen a je plněn strategický plán města a zahájili jsme 
práci na novém územním plánu.
Na místě je otázka, co se nám nepovedlo. Zastupitelů je v 
našem městě 15, z toho za koalici osm. Nepodařilo se nám 
navázat spolupráci s opozicí LOS. Ta má na chod obecních 
věcí často jiný názor. V každém případě děkujeme za kritiku a 
připomínky, neboť nás popohání kupředu.
Děkujeme všem zaměstnancům města, radním, výboru 
kontrolnímu a finančnímu a komisím za práci. Náš dík patří 
i vedení libčických škol a pedagogickým sborům. Děkujeme 
též všem spolkům za jejich činnost a spolupráci s městem.
Děkujeme všem občanům, kteří nás podporují a důvěřují 
nám, že je pro nás prioritou údržba a rozvoj města, teprve 
pak zábava.

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
Doc. Ing. Vít Penížek, PhD., místostarosta

Jaroslav Čermák, správa majetku města
Ing. Zuzana Bělohradská, předsedkyně FV a radní

Lukáš Reichel, předseda KV a radní
Ing. Petr Kosík, radní

Hannah Bartíková, zastupitelka
Olga Mračková, zastupitelka

Ing. Vladimír Urbánek, zastupitel

ČÍM ŽILA RADNIČNÍ KOALICE  LIBĚHRAD/TOP 09 V ROCE 2019 

LÉKÁRNA LIBČICE
hledá

MAGISTRA na poloviční úvazek.

Kontakt:

lekarna.libcice@gmail.com
603 301 062, 777 369 014 
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Rozsvícení vánočního stromu je událostí, na kterou se tě-
šíme každý rok. V našem městě se mohli na vánoční notu 
naladit malí i velcí první adventní neděli při rozsvícení vá-
nočního stromu na tradičním místě před základní školou. 
Novinkou byla možnost posezení a bohatého občerstvení. 
Akci zorganizovalo a finančně podpořilo město.

Advent a Vánoce jsou dávno za námi, jsme na startu nového 
roku, ale přesto bychom se rádi ohlédli za velmi podařenou 
akcí, kterou bylo rozsvícení vánočního stromu. Tradiční trhy, 
které pořádá základní škola první prosincový víkend, se roz-
rostly do přilehlé hlavní ulice, která byla pro tento účel uza-
vřena pro dopravu, a přesto si zachovaly komorní ráz. Školní 
zahrada plná dětí, učitelů, rodičů a prarodičů (přátele školy 
nevyjímaje) byla inspirací pro nápad otevřít akci do většího 
měřítka. 
První adventní neděle ještě není plná předvánočního shonu,  
a tak si mnoho lidí nenechalo ujít příležitost vidět zbrusu 
nové osvětlení, které ozdobilo vánoční strom v zahradě školy. 
Máme obrovskou radost, že si spousta spoluobčanů, přátel  
a známých přišla i s dětmi poslechnout vánoční melodie, po-
povídat se sousedy a blízkými, a k tomu něco dobrého pojíst 
a popít. K posezení posloužily stany s nově pořízenými stoly  
a lavicemi. Vhod přišla pestrá nabídka občerstvení, vánočních 
dekorací,  vůně perníčků a svařeného vína už jen dokrášlila 
celou atmosféru. Pražský pouťový orchestr a dětský sbor zá-
kladní umělecké školy „Škatulata“ naladily na vánoční notu 
každého, kdo přišel.
V zahradě základní školy bylo možné obdivovat, a též třeba 
jako vánoční dárek zakoupit, výtvory žáků. Stejně jako vloni 
byl výdělek ze školního trhu věnován na dobročinné účely – 
virtuální adopci psů v psím útulku Lesan. Kromě toho  děti  
věnovaly výtěžek z prodeje svých keramických a perníkových 
zvonečků na pořízení zvonu Evangelista. Ochotně přispěly 
i dámy z Klubu seniorů, které vytvořily půvabné háčkované 
zvonečky.
Rádi bychom poděkovali všem, kdo se na organizaci této po-
vedené adventní akce podíleli: paním ředitelkám a panu ředi-
teli, pedagogům a žákům všech tří libčických škol za krásné 
výrobky a hudební vystoupení, stánkařům za ochotu jít do 
nevyzkoušené akce, Danu Blažkovi za to, že jsme svítili, vaři-
li a ohřívali, panu zvukaři Novákovi za perfektně odvedenou 

práci, Láďovi Šímovi a pracovní četě města – Jirkovi a Ivanovi, 
kteří postavili a poté do nočních hodin uklízeli stánky, a všem 
nejmenovaným, kteří ve svém volném čase ochotně přiložili 
ruce k dílu.
Vám, vážení občané, děkujeme za hojnou účast, slova chvály, 
která nás povzbudila do přípravy dalších akcí, a těšíme se za 
rok pod vánočním stromem opět na shledanou!
Za organizační tým 

Zuzana Bělohradská, Lukáš Reichel, Vít Penížek

OHLÉDNUTÍ ZA ADVENTEM VE MĚSTĚ

Foto: Hannah Bartíková
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PODĚKOVÁNÍ
Libčický evangelický sbor, jeho staršov-
stvo a farář chtějí touto cestou poděkovat 
městu Libčice nad Vltavou za velkorysý 
dar na realizaci zvonu na věž evangelic-
kého kostela. Pro nás je to dar bezprece-
dentní, žádná z „vrchností“, pod kterými 
jsme doposud žili, nám takovýmto způ-
sobem nevyšla vstříc, většinou naopak. 
„Vrchnosti“ současné zároveň děkujeme 
za každoroční podporu. Velmi si toho vá-
žíme. Stále nás to překvapuje a je to pro 
nás nevšední, nezvyklé. I to ukazuje, v jak 
výjimečné době žijeme. A budeme se sna-
žit svou existencí v obci přispívat k tomu, 
aby ta doba neskončila. Děkujeme.

Tomáš Cejp, evangelický farář

Děkovný dopis zastupitelstvu města 
za jednomyslné schválení částky 

Kč 250 000  byl odeslán 19. 8. 2019. 
(pozn. redakce).

ČERTOVSKÉ VÁNOCE
22. prosince 2019 tak jako každý rok před Vánoci, pan farář 
Tomáš Cejp  na jedno dopoledne odsvětil evangelický kostel,  
a nedovedete si představit, co nastalo. Hotové peklo. 
Nezbední čerti nejdříve řádili na faře, ukradli střechu, po 
zahradě rozházeli vše, co se dalo a pak hurá do kostela, kde 
se konal povinný kurz pekelné školy.  Nadaní čertíci se po-
dezřele rychle naučili lhát, zapírat, podvádět, dělat rámus  
a dokonce přinutili pana faráře, aby chudák chodil v kostele  
v klobouku. Nejhorší ale bylo, že zcela počertovsku  překrou-
tili  texty důstojných písní  a vůbec jim to nevadilo. Ani vzác-
né originální olejomalby patřící Golf Snail Gallery na stěnách 
kostela jim nebyly svaté…
Tak nějak vypadalo dopoledne s malými i většími libčickými 
herci v divadelní hře faráře Zdeňka Šorma, v úpravě a pod 
vedením režiséra Jaroslava Šarocha a za doprovodu osvědče-
ných muzikantů Davida Titěry, Miloše Junka a sourozenců 
Cejpových Báry s Kryštofem.  
Fakt velká legrace, kvalitní muzika a vtipné texty. Skvěle se 
bavili  herci, muzikanti i diváci.
V roce 2017 to byli Ufoni, další rok Rytířstvo nebeské se 
spoustou vynalézavých andělů a v roce 2019 peklo. Co nás 
asi čeká za rok?                             Text a foto: Hannah Bartíková

vyhlašuje veřejnou sbírku
na pořízení zvonu 

EVANGELISTA
do libčického evangelického kostela.

Děkujeme předem všem, kteří ochotně přispějí 

• na účet č. 2701677005/2010 u Fio banky, a.s.
• do označených zapečetěných pokladniček

• sběracími listinami

Sbírka je povolena KÚ Středočeského kraje
podle par. 4 odst. 1. zák. č. 117/2001 Sb., 

SZ_148897/2019/KUSK s platností do 17. 11. 2021

DĚKUJEME PRVNÍM DONÁTORŮM, KTEŘÍ NÁM PŘISPĚLI NA ÚČET
Kč 5 000  TJ Sokol • Kč 2 000  ZŠ a Klub seniorů - výroba a prodej zvonečků • Kč 1 000  Hannah Bartíková • Kč 1 000  Zdeňka Bartíková
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Město vstupuje do nové éry informovanosti občanů
Rychlá informovanost občanů v případě krizových situací, kom-
plexní informace o dění ve městě, možnost upozornění na záva-
dy. To je základní výčet nástrojů, které zavádíme v našem městě. 
Pomocí Mobilního Rozhlasu chceme aktivně zapojit občany do 
dění ve městě a zvýšit jejich informovanost a spokojenost. 
Nová aplikace Mobilní Rozhlas
Hlavním kanálem informovanosti našich občanů bylo doposud 
hlášení městského rozhlasu a rozesílání zpráv e-mailem těm, kte-
ří se přihlásili k odběru na webu města. Tradiční hlášení má však 
řadu nevýhod. Je často v době, kdy je velká část obyvatel mimo 
město, pokrytí města ampliony není dokonalé a k mnohým se 
tak hlášení nedostane. A to přesto, že se jich týká a může být pro 
ně důležité. Může se například jednat o havárii vody, náhlou od-
stávku elektřiny. Taková informace je důležitá a měla by doputo-
vat k obyvatelům, i když nejsou doma. Právě (a nejen) to dokáže 
Mobilní Rozhlas. Mobilní Rozhlas nenaladíte na rádiu, ale může-
te si jej stáhnout do mobilu. Je to aplikace, kterou používá už přes 
500 měst a obcí a nově jej zavádíme i u nás v Libčicích. Chceme 
pomocí ní nejen informovat občany v případě krizových hlášení, 
ale informovat je i o dění ve městě.
Hlavní formy komunikace
Každá informace ze strany města směrem k občanům má jinou 
důležitost a váhu, a proto bude město používat různé formy ko-
munikace. V rámci systému se mohou informace k občanům do-
stávat ve formě SMS, e-mailů a zpráv v mobilní aplikaci. Zprávy 
formou SMS budou využívány jen v krizových situacích (požár, 
záplavy atd.). Pro informování o společenských akcích pořáda-
ných městem a spolky budou používány zprávy v rámci aplika-
ce a informační e-maily. Jejich četnost bude rámcově odpovídat 
četnosti hlášení městského rozhlasu. V rámci přihlašovacího for-
muláře je možné zvolit jaký typ zpráv a z jakého okruhu je chce-
te přijímat. Zda se má například jednat pouze o krizové hlášení, 
nebo vás zajímají i informace o společenském dění ve městě atd.
Mobilní Rozhlas umožňuje komunikaci i opačným směrem, 
tedy od občanů směrem k radnici. Tady bude komunikačním ka-
nálem mobilní aplikace a webové rozhraní. 
Více v dalších dvou navazujících článcích Nesvítící lampa ve vaší 
ulici? Snadná náprava!, Váš názor nás zajímá.
Pro koho je Mobilní Rozhlas určen a jak se zapojit?
Mobilní Rozhlas je určen pro všechny obyvatele města a právě 
jejich co nejširší zapojení je klíčem k úspěchu, aby co nejlépe 
fungoval. Cílem je, aby byly zapojeny všechny domácnosti. Mo-
bilní Rozhlas je primárně vyvinut jako aplikace do mobilních 
smart telefonů, ale není to jediná cesta, jak ho používat. Pro ty, 
kteří smart telefon mají, není nic jednoduššího, než si stáhnout 
příslušnou aplikaci a zaregistrovat se v ní. Stačí ji nalézt v nabíd-
ce aplikací, nebo ještě jednodušeji jen vyfotit QR kód uvedený 
na vloženém formuláři v tomto čísle novin a aplikaci naistalovat. 
Pro ty, kteří mají obyčejný mobilní telefon, je Mobilní Rozhlas 
určený také. Stačí vyplnit formulář a donést ho na městský úřad, 
či naskenovaný poslat e-mailem na podatelnu. Noví uživatelé bu-
dou zaregistrováni do systému. Stejně tak je možné se zaregistro-
vat na www.mobilnirozhlas.cz.
Nejzákladnější, ale zároveň velmi důležitou formou, je zapoje-
ní se do hlášení krizových situací a nejdůležitějších zpráv, které 

budou rozesílány pomocí SMS. Ty může dnes přijímat skuteč-
ně každý. Systém je v případě požadavku schopen zprávy i číst  
a jsou tak dostupné i pro ty nejstarší, pro které může být zacházení  
s mobily a čtení zpráv obtížné. Máte-li někoho takového v rodi-
ně, pomozte mu prosím s registrací. Lze i uložit telefonní číslo, ze 
kterého hlášení přichází a zjednodušit tak starším orientaci, zda 
je textová či hlasová zpráva důvěryhodná. 
Co se mění oproti současnosti?
Jaké změny systém tedy přináší? Ti, co byli zapojeni do systému 
rozesílání hlášení městského rozhlasu pomocí e-mailů, byli upo-
zorněni, že tato služba končí a budou dostávat tyto informace 
přes systém Mobilní Rozhlas. Uvědomujeme si, že nový systém 
nemusí všem vyhovovat a především starší generace stále ocení 
tradiční hlášení. Zavedení této aplikace neznamená, že nebude 
rozhlas provozován. Jeho provoz bude zachován v současném 
rozsahu.
Další změnou je snazší hlášení poruch na městské infrastruktuře 
a nepořádku. Místo hlášení podatelně, či správě majetku je mož-
né dané případy nahlásit přes aplikaci s jistotou rychlé zpětné 
vazby.
Ochrana osobních údajů
Dávat někomu číslo svého mobilního telefonu je přeci jen citlivá 
věc, a proto je jistě nasnadě otázka, zda nebude zneužito, nebo 
zda se na občany nezačne valit vlna reklam zasílaných telefonem 
a e-maily. Vložené kontakty jsou výhradně pro potřebu informo-
vání občanů radnicí a není je možné použít pro jiné účely. Stejně 
tak může zaznít otázka, proč zadávat i adresu. Jedná se o mož-
nost lepšího cílení informací týkajících se třeba výpadku energií 
či uzavírek. 
Vstup do okruhu uživatelů také není nevratný, v případě jakého-
koli důvodu nezájmu o získávání informací touto cestou ze stra-
ny města, se lze jednoduše z aplikace odhlásit a zrušit daný profil. 
Pevně věřím, že se podaří do systému zapojit co největší počet 
obyvatel města a systém se tak stane funkční. 

Váš názor nás zajímá
Názor občanů je vždy pro správu města důležitý. Získat názor je 
někdy náročné, především v okamžiku, kdy se má sejít názor co 
největšího počtu občanů.
Jednou z cest, jak získat názory je anketa mezi občany. Jedním 
z důležitých aspektů, který pomůže zapojení co nejširšího po-
čtu občanů do ankety, je i její dostupnost a snadnost vyplnění 
a odevzdání svého názoru. Během tvorby strategického plánu 
libčičtí občané dokázali, že se o dění ve městě zajímají. Návrat-
nost dotazníků byla nadstandardně vysoká. Ještě větší zapojení 
se nám, věříme, podaří s použitím nové aplikace. Pomocí apli-
kace je možné vytvořit anketu a ihned ji odeslat registrovaným 
občanům. Provozovatel má zkušenosti, že přes Mobilní Rozhlas 
získávají samosprávy násobně více odpovědí v porovnání s jiný-
mi anketami. S každou realizovanou anketou se zároveň zvyšu-
je počet zaregistrovaných občanů, kteří mají zájem zúčastnit se 
dalších anket, což je pro samosprávy velmi cenné. Ankety jsou 
automaticky vyhodnocovány do přehledných statistik. Výsledky 
lze filtrovat podle vybraných kritérií. 

Doc. Ing. Vít Penížek, PhD., místostarosta

MOBILNÍ ROZHLAS
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Nesvítící lampa ve vaší ulici? Snadná náprava!
Přestala dnes večer ve vaší ulici svítit lampa veřejného osvětle-
ní? A ještě ke všemu kousek odtud vyhodil někdo k popelnicím 
odpadky, které se do kontejneru nevešly? Pomocí nové aplikace 
můžete tyto problémy rychle nahlásit.
Stačí vzít do ruky svůj mobilní telefon s nainstalovanou aplikací 
a zmáčknout ikonu fotoaparátu. Jednoduché menu vás pak na-
vede, jaký problém chcete nahlásit. Pak už jen nesvítící lampu 
vyfotíte a hlášení odešlete. Jistě vás hned napadne, co se s hláše-
ním stane dál, zda dostanete nějakou zpětnou vazbu a kdy bude 
problém vyřešen. 
Jak tedy vypadá celý mechanismus zpracování hlášení? Váš pod-
nět je systémem vyhodnocen, zda je relevantní a zda se nejedná 
jen o nějaký žert. Toto hodnocení je prováděno provozovate-
lem, až po tomto zhodnocení je podnět avizován městu. Jakmi-
le město podnět obdrží, je předán odpovědnému pracovníkovi  
a ten, kdo podnět podá, dostane zpětnou vazbu, že je věc v řeše-
ní. Následně se problém pokusíme co nejdříve vyřešit.
Stejně tak můžete pomocí aplikace nahlásit i ztraceného psa, 
nebo nález ztracených věcí. V takovém případě se ohlášení řeší 
přednostně, aby se čtyřnohý tulák dostal co nejdříve zpátky  
k svému majiteli. Věříme, že si tato forma komunikace směrem  
k radnici najde oblibu a podaří se nám společně dělat město ještě 
příjemnějším pro náš každodenní život.

MŠ i ZŠ nový nástroj vítají
Návrat z výletu se protáhne z důvodu dopravní zácpy o dvě hodi-
ny. Ve škole se v noci stala havárie vody a provoz bude následující 
den výrazně omezen. V prvním případě musí paní učitelka kaž-
dému rodiči poslat SMS, v druhém se informace objeví na webu 
školy a rodič se ji dozví později než by chtěl. 
Aplikace Mobilní Rozhlas v obou takových případech zjedno-
dušuje a zrychluje komunikaci, jak z pohledu školy, tak i rodičů.  
V obou případech jde o to snadno a rychle informovat rodiče. Ap-
likace Mobilní Rozhlas umožňuje poslat SMS podle nastavených 
skupin, jako jsou například třídy. Pomocí tří kliknutí se SMS ro-
zešle během jediné minuty rodičům celé třídy, ale také třeba celé 
školy. Aplikace ale nemusí sloužit jen v krizových situacích. Dob-
ře poslouží i pro informování rodičů o mimoškolních aktivitách, 
jídelníčku a dalších aktualitách. To vše s možností propojení  
s webovými stránkami. I zde bezpochyby platí zájem o ochranu 
osobních údajů. Do komunikace ani utvořených skupin nemůže 
nahlížet nikdo jiný, než zaregistrovaní rodiče. O tom, kdo bude 
mít do skupiny přístup, rozhoduje pouze administrátor skupiny.
Základní i mateřská škola plánují využít aplikaci především pro 
informování rodičů při krizových situacích a náhlých změnách 
režimu. „Rodiče mají velké nároky na informovanost. Snažíme se 
s nimi komunikovat co nejvíce osobně. Nový nástroj nám pomůže 
komunikaci rozšířit. S ohledem na zvyšující se počet dětí s alergie-
mi, rodiče jistě třeba ocení i rozesílání jídelníčku“, říká ředitelka MŠ 
Frantová. Navazuje na ni i ředitelka ZŠ Raveane: „Základní škola 
sice používá pro hromadnou komunikaci aplikaci Bakalář, ale Mo-
bilní Rozhlas možnost rychlého informování ještě zjednoduší“. 
V průběhu měsíce ledna budou na MŠ a ZŠ dostupné formulá-
ře k registraci do systému, aby se zapojilo co největší množství 
rodičů. 

Zkušenosti z okolních měst a obcí
Naše město se stává jedním z více než 500 měst a obcí, které 
Mobilní Rozhlas používají. Jaké mají zkušenosti naši sousedé? 
Položil jsem starostkám a starostům tří blízkých obcí tři otázky 
týkající se jejich zkušeností s Mobilním Rozhlasem:
1) Proč jste se k zavedení rozhodli?
2) Kterou z funkcí používáte nejčastěji?
3) Jaký je počet uživatelů a jakou máte od občanů zpětnou vaz-
bu? 

STATENICE 
– paní starostka Apolena Novotná
1. Nové vedení města začalo po svém zvolení hledat komuni-
kační kanál, který zaujme co nejširší počet obyvatel. Obec nemá 
rozhlas a jeho instalace by s ohledem na velké území obce byla 
nákladná záležitost. Doposud byl tak hlavním způsobem komu-
nikace obecní zpravodaj, který je vydáván 4x do roka. 
2. Používáme především SMS, které se nám nejvíce osvědčují. 
Používáme je pro všechny informace, neboť e-maily se nám příliš 
neosvědčily. 
3. Naše očekávání o zapojení občanů byla větší. Po půl roce pro-
vozu se zatím zapojilo jen cca 10 % obyvatel. Máme nevýhodu, 
že nemáme vlastní školu a školku, kde by se nám mohlo podařit 
zapojit více obyvatel.

VELKÉ PŘÍLEPY 
– paní starostka Věra Čermáková
1. Naše obec zrušila klasický místní rozhlas. Důvodem bylo ne-
dostatečné pokrytí celé obce, protože byl zaveden jen ve staré 
části obce a nepokrýval nové rozvojové lokality. Jeho dostavba 
by představovala investici v řádu několika milionů. 
2. Oproti klasickému hlášení má aplikace výhodu v tom, že infor-
mace dostihnou obyvatele, ať jsou kdekoli, i mimo obec. Komu-
nikace je snadná a rychlá. Využíváme všechny formy komunika-
ce, ať SMS, e-mail nebo zprávy do aplikace.
3. Už několik let se snažíme občany informovat o tomto infor-
mačním kanálu formou webu, nástěnek, nebo při konání akcí 
města. V současnosti, po několika letech provozu, máme zare-
gistrovaných přibližně 700 uživatelů (z celkových cca 4 000 oby-
vatel obce).

NELAHOZEVES 
– starosta Jakub Brynda
1. Obec nemá rozhlas a snahou je možnost co nejlepšího in-
formování občanů i v době, kdy jsou v zaměstnání a jsou mimo 
obec. K využití aplikace nás také vedla dobrá zkušenost s aplikací 
Zmapuj To, která je dnes součástí Mobilního Rozhlasu. 
2. Základem je pro nás zasílání informací pomocí SMS. Víme, že 
jsou občané rychle informováni. Kromě SMS, které posíláme v 
průměru 3 za měsíc, využíváme často i vlastní rozhraní v mobil-
ních telefonech. 
3. Za 3 měsíce provozu se již zapojilo přes 200 uživatelů z celko-
vého počtu 2 100 obyvatel. Náš cíl je pokrytí více 
než 50 % obyvatel. Zpětná vazba je pozitivní. 

Doc. Ing. Vít Penížek, PhD., místostarosta
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SCHOLA PRAGENSIS
Dne 28. 11. 2019 jsme se my, žáci deváté třídy ZŠ Libčice nad Vl-
tavou, vydali do Prahy na veletrh středních škol Schola Pragensis. 
Odjeli jsme v 8:19 vlakem z libčického nádraží a v Holešovicích 
jsme přesedli na metro, kterým jsme dojeli až na Vyšehrad do Kon-
gresového centra, kde se akce konala. 
Schola Pragensis je vlastně festival, na kterém si střední školy po-
staví stánky a propagují svoji  školu. Návštěvníci mohou procházet 
mezi stánky a sledovat, co je zajímá. To jsme udělali i my. Vydali 
jsme se ke stánkům škol, o jejichž studiu uvažujeme, mohli jsme 
mluvit se studenty a zjistit zajímavé informace. A také jsme si moh-
li něco sami vyzkoušet – například sebeobranu a střelbu u stánku 
policejní školy. Velký úspěch měly i stánky gastronomických škol, 
kde jsme mohli ochutnat nápoje a občerstvení připravené studen-
ty.
Obtěžkáni spoustou letáků  jsem se ve 13:07 vrátili do Libčic. Pod-
le nás byl výlet přínosný a některým z nás pomohl při rozhodování 
o budoucím studiu.

Marie Pavlíková a Eliška Petržílková, 9.tř.

ČERT A MIKULÁŠ
Ve čtvrtek 5. 12. 2019 jsme se my, žáci deváté třídy, převlékli do 
kostýmů čertů, andělů a Mikuláše a „strašili“ naše mladší spolu-
žáky. 
Do školy jsme přišli na osmou hodinu a uchýlili jsme se do ku-
chyňky, abychom se mohli nepozorovaně připravit. Líčili jsme se, 
oblékali a připravili jsme si sladkosti pro děti.
Druhou vyučovací hodinu jsme začali navštěvovat jednotlivé třídy. 
Nejprve jsme šli do prvních tříd, kde museli být čerti méně zlí, aby 
se děti nerozbrečely. Čerti se tak pořádně vyřádili až na druhém 
stupni. Nezbedníci byli poučeni, aby doma nezlobili a pomáhali. 
Čerti byli přísní, tak snad děti své sliby dodrží.
Když jsme obešli všechny třídy, nenápadně jsme se vytratili a vše 
po sobě uklidili, aby nikdo nic nepoznal. Akce se nám moc líbila  
a užili jsme si ji, i když jsme po ní byli strašně unavení.

Michaela Sílová a Sarah Sobotková, 9.tř.

PRO LESAN 
Jako každé Vánoce, i letos, jsme zorganizovali sbírku pro pejsky  
v útulku Lesan v Kralupech nad Vltavou.

ZÁKLADNÍ ŠKOLA LIBČICE NAD VLTAVOU 
hledá

učitele na 2. stupeň,
aprobace AJ, ČJ, FY vítána.

Nabízíme:
příjemné prostředí rodinné školy • přátelský 
kolektiv • ubytování • náborový příspěvek

Své CV a motivační dopis zasílejte prosím na:
raveane@skola.libcice.cz , tel.: 775 321 486

VÝHERCI SOUTĚŽÍ 
PŘÍRODOVĚDNÝ KLOKAN A MLADÝ CHEMIK

Zleva: Lukáš Pleticha 9. tř., Míša Sílová 9. tř., Mgr. Věra Reslerová - učitelka přírodopisu a che-
mie, Mgr. Drahomíra Raveane - ředitelka, Veronika Veselá 9. tř., Marie Pavlíková 9. tř., Tereza 
Veselková 8. tř.
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Předkládáme souhrn aktivit našeho Libčického občanského spolku 
(LOS) za uplynulý rok 2019. 

KINO
• V lednu jsme zahájili seriál promítání filmů v Kině Kotelna. Cel-
kem za rok zde bylo promítáno dvanáct filmů pro dospělé a čtyři 
filmy pro dětské diváky, pro které jsme uspořádali rovněž jedno di-
vadelní představení. Několik březnových promítání bylo součástí 
celorepublikového festivalu Severská filmová zima. Kino Kotelna 
doplnilo přes léto Letní kino, v rámci kterého bylo promítnuto li-
bčickým i přespolním divákům pět filmů pro dospělé a jeden pro 
děti.  Zájem byl veliký.  
LOS tak úspěšně nabídl občanům města to, co zde již léta chybí – 
biograf. Promítání navíc vždy měla i nezanedbatelný společenský 
rozměr.

TRHY
• Další periodickou akcí našeho spolku LOS jsou farmářské trhy, 
které sdružují místní a okolní farmáře, pekaře a jiné prodejce. Na 
trzích se scházejí celé rodiny a často zde tráví dopoledne u kávy  
a družného rozhovoru se sousedy. Trhy se uskutečnily v roce 2019 
celkem dvanáctkrát. Byly hojně navštěvovány a jen jednou se sta-
lo, že musely být pro nepřízeň počasí zrušeny. V rámci dubnového 
trhu proběhla tradiční Velikonoční tvůrčí dílna.
• LOS se podílel i na oslavách 10. výročí výrobce dětského nábytku 
Devoto, který sídlí v Libčicích v areálu šroubáren. Akce proběhla  
v září ve spojení s trhy.

BESEDA
• V květnu jsme rovněž uspořádali besedu nad Libčickými novina-
mi, jejíž výsledky měly posléze značný ohlas při diskusích v novi-
nách samotných, ale i při jednáních zastupitelstva.
• Bohužel vedení obce nepřijalo náš návrh na nový statut Lib- 
čických novin, který jsme vypracovali. K problematice Libčických 
novin jsme iniciovali mimořádné jednání zastupitelstva města  
s cílem tuto problematiku týkající se veřejného informačního pro-
středku projednávat veřejně. Tuto snahu vedení města bojkotovalo.

HAŠLERKA
• V září se uskutečnila Libčická Hašlerka, hudební festival, který 
náš spolek založil a již po šesté v řadě uspořádal. Účast, zejména 
starších libčických občanů, byla hojná, ostatně jako každý rok.

JARMARK A RYBOVKA
• Závěr roku už tradičně patří několika událostem v režii LOSu. Jde 
o Adventní jarmark (a navazující koncert v kostele). Dále pak Vá-
noční dílnu, kde se zdobí vánoční věnce. 
• A samozřejmě nezapomenutelnou tradiční akci, při níž evangelic-
ký kostel praská ve švech a je naplněn dobrou vůlí a hudbou Rybo-
vy České mše vánoční.

POLITIKA
• Zastupitelé za LOS se samozřejmě podílejí na jednání městských 
orgánů. Do rady města jsme nebyli připuštěni. Naši nominan-
ti pracují v redakční radě Libčických novin, v níž máme jednoho 
zástupce z pěti. Menšinově se zastupitelé LOS aktivně podílejí na 
práci kontrolního a finančního výboru a dalších zřízených výborů a 
komisí. Členka LOS vede výbor rozvoje města. Ve všech komisích  
a výborech naši členové působí aktivně, ve shodě s naším volebním 
programem.
• Celkově jsme na veřejných zasedáních zastupitelstva města podali 
14 návrhů. Z nich byly 3 přijaty a 11 hlasováním koalice odmítnuto.

SPOLUPRACUJEME
• Otevřené dveře a zázemí pro mnohé naše akce nám poskytuje 
Uhelný mlýn a Kotelna, kostel a farní zahrada ČCE a kulturní dům, 
za což jim patří náš velký dík. Děkujeme také restauraci Libčická 
plovárna za prostor pro naše schůzky.
• Festival sborového zpěvu Otevřená zahrada pořádá Scan- 
dula, z.s. ve spolupráci s farním sborem ČCE a LOS. Velkolepá, oje-
dinělá a úspěšná akce, daleko přesahující hranice města, se konala  
v květnu již pojedenácté.
• V listopadu se konal oblíbený a dětmi milovaný Svatý Martin. 
Také LOS se podílel na pořádání této akce.
• „LOSáky” můžete dále najít jako aktivní členy v mnoha lib- 
čických spolcích a sdruženích, například: Libčické Ochotnické 
Divadlo (a jeho obnovený festival Libčický divadelní podzim), 
Okrašlovací spolek, hasiči, Malina, Sokol a další. 
• Stejně tak se ve městě konala řada dalších akcí, jejichž pořadate-
lům se naši členové různou měrou snažili pomáhat.
Děkujeme také všem našim sponzorům.
Pokud nás pan starosta osočuje, že jsme nedělali nic, je to zkrátka 
lež a dále to není třeba komentovat.

Petr Schönfeld, 
zastupitel za LOS

VÝKAZ PRÁCE LOS ZA ROK 2019
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S nástupem nového roku neškodí ohlédnout se za tím nedáv-
no skončeným a trochu bilancovat. Snad mi dáte zapravdu, 
že jsme město vcelku kulturní s celou řadou zábavných, spor-
tovních a společenských akcí, na které město vynakládá ne-
malé finanční prostředky.
Nechám-li stranou pestrou škálu mimoškolních aktivit na-
šich třech škol, fotbalisty, házenkáře, hasiče a kostely, jejichž 
aktivitu město podporuje přímo z rozpočtu, tak jsem při sčí-
tání kulturních akcí, které pořádalo město samostatně, nebo 
se na nich finančně spolupodílelo, dospěla k úctyhodnému 
číslu 40. 
Město v minulém roce rozdělilo mezi místní spolky úhrnem 
cca půl milionu v režimu tzv. městských dotací. Mezi nejště-
dřeji podporovanými byl v loňském roce Sokol, který obdr-
žel Kč 90 000, ale ty se rozdělily mezi 8 sportovních oddílů. 
Druhým nejvíce podporovaným spolkem je LOS, jenž v loň-
ském roce disponoval částkou Kč 69 000. Bez finanční pod-
pory města by nemohl existovat Klub seniorů, kterému bylo 
přiděleno Kč 50 000. Aktivní Malina dostala Kč 36 816. Bez 
důležité finanční injekce by se každoročně nekonal čím dál 
populárnější Majáles, který loni dostal od města částku Kč 
30 000 a stejnou sumou město dotovalo i Libčický divadelní 
podzim, který navázal na dlouholetou libčickou tradici.
Mohla bych zde vyjmenovat ještě řadu dalších menších čás-

tek, kterými město ochotně podpořilo spolkovou a zájmo-
vou činnost ve městě, aby podtrhlo pravdivost názoru, že 
není lepší zábava, než ta, kterou si vytvoříme sami. Pouhé 
nadšení však mnohdy nestačí. 
Před cca 10 lety mělo město na dotace k dispozici jenom  
50 000, loni to bylo o nulu více, ovšem žádosti přesahovaly 
jeden milion korun. Nutno říci, že tato štědrá podpora není 
ve všech obcích našich rozměrů běžná, ani takto štědrá, čehož 
si věřím všichni obdarovaní váží a přidělené finance uvážlivě 
dle smlouvy investují. 
Jedinou odměnou pro vedení města jsou viditelné výsledky, 
dobrá návštěvnost a při finančních kontrolách žádné chyby 
ve vyúčtování dotací a dodržování pravidel, mezi něž patří 
důležitá podmínka. Každý obdarovaný subjekt má za povin-
nost na všech propagačních a publikačních materiálech zmí-
nit, že se akce pořádá za podpory města. 

Hannah Bartíková,
předsedkyně dotační komise

LIBČICE – MĚSTO KULTURY
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VETERINÁRNÍ 
AMBULANCE

Od 1. 1. 2020 mění MVDr. Július Punka
ordinační hodiny takto:

pondělí-pátek: 9:00 - 12:00, 16:00 - 18:00
sobota, neděle: ZAVŘENO 

LIBČICKÁ PLOVÁRNA
1. 2. 2020 od 19:00

RUMTORÁDI
A HOSTÉ

Řešení úlohy z minulého čísla:
1. g2-g4+  - Kh5-Kg6, 2. h4-h5+  -Kg5- Kh5, 3. Vh7 mat. Pokud černý král 
ustoupí na pole h6 následuje mat druhým tahem: 
2. g2-g4+  - K h5-Kh6, 2. Vf6 mat.

ŠACHOVÝ KOUTEK

Výsledky družstev v soutěžích:
Regionální přebor Český Lev Kolešovice D – ŠK Liběhrad A  2 - 6
  ŠK NOVA Kladno – ŠK Liběhrad A  6 – 2
Regionální soutěž ŠK Čelákovice -- ŠK Liběhrad B  1,5 – 3,5
  ŠK Liběhrad B – TL Kralupy D 1,5 – 3,5
Všechno nejlepší v novém roce přejí šachisté.                        Vladislav Tyban
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VÁNOČNÍ TURNAJ VE STOLNÍM TENISU
V sobotu 14. prosince 2019 se v libčické sokolovně uskutečnil jubilejní 20. ročník vánočního turnaje ve stolním tenisu pro veřejnost. 
Celou akci zahájil starosta města Pavel Bartoš. 
Po sedmihodinových bojích na zelených stolech jsme vyhlásili tyto nejlepší z celkového počtu 15 hráčů:
1. Zdeněk Dostál (Libčice), 2. Aneta Kolářová (Praha), 3. Petr Ptáček (Libčice), 4. Vladimír Douša (Libčice), 5. Lubomír Adámek 
(Holubice). 
Oddíl stolního tenisu Sokol Libčice, který celou akci pořádal, děkuje městu za finanční podporu i všem zúčastněným a těší se na shle-
danou opět v roce 2020.                                                                                                                                                                                                   Jan Spiegel

NOVÉ ANTUKOVÉ HŘIŠTĚ V LETKÁCH
Město Libčice nad Vltavou ve spolupráci se sponzory a dobrovolníky vystavělo nové antukové hřiště v Letkách, které bude sloužit nejen 
nohejbalistům a tenistům, ale i široké veřejnosti. Jsme moc rádi, že město zareagovalo na zrušení antukového hřiště u kulturního domu 
i nevhodné podmínky na koupališti a pomohlo nám vybudovat nové antukové hřiště v Letkách.
Tímto bychom rádi poděkovali městu za finanční podporu, panu Brejchovi za odvedenou práci a samozřejmě všem, kteří se na výstavbě 
tohoto hřiště podíleli. Pevně věříme, že se nám do konce roku podaří dokončit i oplocení a terénní úpravy okolo hřiště tak, abychom 
mohli na jaře 2020 začít hřiště plně využívat.                                                                                                      Nohejbalový klub, Libčice nad Vltavou 
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Vítání občánků

7. listopadu 2019 byli do našeho města slavnostně přivítáni tito malí občánkové.
Obřad zahájila nová paní matrikářka Mgr. Martina Žitná, která uvedla doprovodný program v podání malého kytaristy ze ZUŠ 

a roztomilých recitátorů z MŠ. Pak už se ujal slova pan starosta Bartoš, který mj. řekl, že ze všech akcí, 
které kdy za svou dlouhou službu městu zahajoval, považuje Vítání občánků za nejkrásnější a nejdojemnější. 

Určitě tomu tak bylo i pro rodiče, prarodiče, starší sourozence a jiné příbuzné naparáděných holčiček a kloučků. 
Úsměvy, hudba, básničky, milá slova, naděje, štěstí… a fotografování, které k tomuto obřadu neodmyslitelně patří.
Přejeme našim malým občánkům, aby se jim ve městě, které již navždy bude součástí jejich života, líbilo 

a aby zde vyrůstali šťastně ve zdraví a lásce.
Hannah Bartíková

Eliška Orolinová

Emma Ondráková

Johana Mikulášová

Rút Jánová

Tobias Kadlíček

Ema Škarohlídová

František Jenšovský

Michal Jiří Šrajer

Tadeáš Nikolenko

Zora Šímová

Ema Pšondrová

Evelína Nejedlá

Maxmilián Veselý

Šimon Vrábel

Vojtěch Szarzec


